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Jaarverslag over het schooljaar  

 
2018 - 2019 
 
 

Met dit jaarverslag willen we u op de hoogte brengen van onze bijdrage 
aan de beleidsmatige ontwikkelingen op de Da Costaschool van het 

afgelopen jaar en onze plannen voor het komend schooljaar. 
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Terugblik op 2018-2019 
 

 

Leden 
 
 

De Medezeggenschapsraad van de Da Costaschool bestaat uit zes 

personen, verdeeld over een oudergeleding (OMR) en een 
personeelsgeleding (PMR). 

 
Vanuit de ouders hadden de volgende personen zitting in de MR 

gedurende 2018-2019: 
 

● Matthijs van den Berg (voorzitter) 

● Joris de Schepper (tot 17 december 2018) 

● Bastiaan Assink (tot 24 juni 2019) 

● Merel Valk (vanaf 17 december 2018) 

● Jaco Havelaar (vanaf 24 juni 2019) 

 

Twee OMR-leden namen het schooljaar 2018-2019 afscheid: Joris de 
Schepper en Bastiaan Assink. Twee nieuwe leden traden toe tot de MR: 

Merel Valk en Jaco Havelaar. 

 
Vanuit het team hadden de volgende leerkrachten zitting in de MR 

gedurende 2018-2019: 
 

● Marijke Schepers 

● Leontine Rotman (tot einde schooljaar 2018-2019) 

● Martijn Griffioen 

 

Aan het begin van het schooljaar 2018-2019 namen we afscheid van 
Agnes Trapman als PMR-lid. Martijn Griffioen nam haar plaats in. Leontine 

Rotman nam aan het eind van het schooljaar afscheid. Haar plaats wordt 
vanaf schooljaar 2019-2020 ingenomen door Inkie Kramer. Martijn 

Griffioen neemt de rol van secretaris over van Leontine Roltman. 
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Vergaderingen 
 
 

In het schooljaar 2018-2019 is de MR van de Da Costaschool vijf maal bij 
elkaar geweest, op de volgende data: 

 
• 24 september 2018 

• 17 december 2018 

• 28 januari 2019 
• 15 april 2019 

• 24 juni 2019 
 

In het afgelopen schooljaar zijn onder meer de volgende onderwerpen aan 
de orde geweest: 

 
- Vragenuurtje van de OMR  

- Jaarrekening oudercommissie schooljaar 2017-2018  
- Begroting oudercommissie schooljaar 2018-2019  

- Archimedes werd vervangen door verdiepingsklas 
- Nieuwe methodes (Kwink, bewegingsonderwijs, Blink) 

- Zwemprotocol 
- Onderwijsopbrengsten schooljaar 2017-2018 

- Identiteit van de school 

- Begroting kalenderjaar 2019 
- Jaarverslag kalenderjaar 2018 (filmpje) 

- Jaarplan kalenderjaar 2019 
- Tevredenheidsonderzoek (ouders en personeel) 

- Acties in het onderwijs (staking, actie schoolleiders) 
- Werkdruk (besteding werkdrukgelden, effect genomen maatregelen,  

groepsgrootte) 
- Rooster van aftreden MR 

- Werkverdelingsplan voor schooljaar 2019-2020 
- Voorbereiding schoolplan 2020-2024 

- Rapport inspectiebezoek 
- Schoolgids en informatieboekje voor schooljaar 2019-2020 

 
De MR had het schooljaar 2018-2019 twee speerpunten: werkdruk en 

zichtbaarheid. Deze onderwerpen stonden elke vergadering op de agenda. 

Werkdruk ontwikkelt zich dankzij de weloverwogen besteding van de extra 
middelen positief, maar blijft wel aandachtspunt op de Da Costaschool. De 

zichtbaarheid van de MR probeerden we te vergroten met stukjes in het 
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schoolbord, een nieuwe tekst en foto op de website van school, en met 

een inloopspreekuur op woensdagochtend. Omdat daar maar weinig 
animo vanuit ouders voor bleek, is het spreekuur weer stopgezet. 

 
Tijdens het schooljaar 2018-2019 is geen training of scholingsactiviteit 

door de MR gevolgd. 
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Communicatie met de ouders 
 
 

Ouders kunnen met vragen terecht bij de oudergeleding van de MR. In het 
afgelopen jaar heeft de oudergeleding van de MR diverse vragen 

ontvangen, zowel mondeling als per email via het mailadres 
mr@dacostasoest.nl.  Deze zijn besproken binnen de MR vergadering, 

afgestemd met de directie, en teruggekoppeld naar betreffende ouders.  

 
De oudergeleding zorgt voor een beknopt verslag van de MR 

vergaderingen in het Schoolbord.  
 

De MR is op de hoogte gehouden van de activiteiten en voortgang van de 
oudercommissie. Aan het begin van het schooljaar 2018-2019 zijn de 

jaarrekening van het voorgaande schooljaar en de begroting van het 
volgende schooljaar besproken en goedgekeurd. Tussentijds is contact 

tussen de voorzitters en is de delegatie van de OC in de MR geweest voor 
bespreking van het beleid m.b.t. de besteding van de vrijwillige 

ouderbijdrage. 
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Gemeenschappelijke Medezeggenschapsraad (GMR) 
 
 

Er heeft in het schooljaar 2018-2019 eenmaal een overleg plaatsgevonden 
tussen de voorzitters van de MR en de leden van de GMR. Onderwerpen 

waren o.a. besteding van de werkdrukgelden en de leerlingenaantallen 
binnen de scholen van de stichting PCBO Baarn- Soest. Notulen van de 

GMR-vergaderingen worden doorgestuurd naar de MR. Tijdens elke MR-

vergadering heeft het onderwerp GMR op de agenda gestaan. Ons MR lid 
Joris de Schepper maakte tevens deel uit van de GMR. Leontine Rotman is 

vanaf schooljaar 2019-2020 toegetreden tot de GMR. 
   



                                                                                                                                               

 

MR Jaarverslag 2018-2019 8 

 

Vooruitblik op 2019-2020 
 

Er staan voor het schooljaar 2019-2020 weer een aantal vaste punten op 
de planning zoals jaarplan, begroting, werkverdelingsplan, etc. 

Onderwerpen als de GMR, de OC, eigen speerpunten komen elke 
vergadering op de agenda. 

 
Verder gaan we ons het komende jaar bezig houden met: 

● Het schoolplan 2020-2024;   
● Follow up tevredenheidsonderzoek 2019 

● Werkdruk en inzet van extra gelden 

● Scholing van de MR  

 
 


